
Zarząd  Powiatu Nowotomyskiego

ul. Poznańska 33

64-300 Nowy 'I'omyśl

bółQ:óUJź?Jf.'Th;;o

Protokół  Nr 91/2020

z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w dniu  I grudnia  2020  r.

W  posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  udział  wzięli:  Starosta  Nowotomyski  - Andrzej

Wilkoński,  Wicestarosta  Nowotomyski  - Marcin  Brambor,  Przewodnicząca  Rady Powiatu

Nowotomyskiego  -  Renata  Gruszka,  Członkowie  Zarządu  Powiatu,  Sekretarz  Powiatu  -  Ewa

Bąbelek  oraz Skarbnik  Powiatu  - Barbara  Golon,  zgodnie  z listą obecności,  która  stanowi

załącznik  nr  I  do protokołu.

0 godzinie  13.00  posiedzenie  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych  i

zapytał,  czy do porządku  obrad  są jakieś  pytania,  uwagi  lub wnioski?  Nikt  się nie zgłosił.

Porządek  obrad  Zarządu  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Starosta  przekazał  prowadzenie  posiedzenia  Zarządu  Wicestaroście.

Ad.l.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia  upoważnienia  w sprawach  dotyczących

realizacji  Rządowego  programu  rozwijania  szkolnej  infrastruktury  oraz  kompetencji  uczniów

i nauczycieli  w zakresie  technologii  informacyjno  - komunikacyjnych  na lata  2020  - 2024  -

"Aktywna  tablica".

Wicestarosta  poinformował,  że w związku  z E) 5 ust. 1 rozporządzenia  Rady  Ministrów

z dnia  23 października  2020  r. w sprawie  szczegółowych  warunków,  form  i trybu  realizacji

Rządowego  programu  rozwijania  szkolnej  infrastruktury  oraz  kompetencji  uczniów  nauczycieli

w zakresie  technologii  informacyjno-komunikacyjnych  na lata 2020-2024,,Aktywna  tablica"

udziela  się  upoważnienia  dla Dyrektora  Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu.

Wicestarosta  zapytał,  czy są pytania  lub uwagi  do treści  uchwały?  Nikt  się nie zgłosił.

Wicestarosta  poddał  uchwałę  pod głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 274/PCUW/2020 w sprawie udzielenia

upoważnienia  w sprawach  dotyczących  realizacji  Rządowego  programu  rozwijania  szkolnej

infrastruktury  oraz  kompetencji  uczniów  i nauczycieli  w  zakresie  technologii  informacyjno  -

komunikacyjnych  na lata  2020  - 2024  - "Aktywna  tablica".

Ad.2.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  powołania  komisji  konkursowej  w celu opiniowania

złożonych  ofert  na  realizację  zadania  z zakresu  pomocy  społecznej  ,,Prowadzenie

Środowiskowego  Domu  Samopomocy  w  Nowym  Tomyślu  dla  osób z zaburzeniami

psychicznymi".

Wicestarosta  poinformował,  że w skład  komisji  konkursowej  powołanej  przez  organ

jednostki  samorządu  terytorialnego  wchodzą  przedstawiciele  organu  wykonawczego  tej

jednostki,  gdyż żadna  organizacja  nie wskazała  w wyznaczonym  terminie,  osób  do komisji

konkursowej.



Wicestarosta  zapytał,  czy są  pytania  lub uwagi  do treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Wicestarosta  poddał  uchwałę  pod głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 275/PCPR/2020 w sprawie powołania  komisji
konkursowej  w celu  opiniowania  złożonych  ofert  na realizację  zadania  z zakresu  pomocy

społecznej,,Prowadzenie  Środowiskowego  Domu  Samopomocy  w Nowym  Tomyślu  dla  osób

z zaburzeniami  psychicznymi".

Ad.3.  Zawiadomienie  o wszczęciu  postępowania  administracyjnego  w sprawie  oddania  w

trwały  zarząd  Powiatowemu  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu  nieruchomości

lokalowej  oraz  dwóch  pomieszczeń  usytuowanych  w Nowym  Tomyślu  przy  ul. Poznańskiej

32.

Wicestarosta  zapytał,  czy są pytania  lub uwagi?  Nikt  się nie zgłosił.

Zarząd  upoważnił  Starostę  Nowotomyskiego  do  podpisania  przedmiotowego

zawiadomienia.

Ad.4.  Pismo  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  o wyrażenie  zgody  na zawarcie  umowy

wynajmu  gabinetu  lekarskiego  na parterze  szpitala  przy  ul. Sienkiewicza  3 oraz  o określenie

warunków  finansowych  najmu  gabinetu.

Wicestarosta  zapytał,  czy są pytania?

W wyniku  dyskusji,  Zarząd  podjął  decyzję  o pozytywnym  rozpatrzeniu  wniosku,  po

uprzednim  uzupełnieniu  wniosku  zgodnie  z wymogami  zawartymi  w  uchwale  nr

XIX/134/2016  Rady Powiatu Nowotomyskiego  z dnia 29 czerwca 2016 r. w sprawie
określenia  zasad  zbycia,  oddania  w dzierżawę,  najem,  użytkowanie  oraz  użyczenie  aktywów

trwałych  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora

Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Ad.5.  Wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w

Trzciance  o wyrażenie  zgody  na zakup  wału  doprawiającego  glebę  z bieżących  środków

finansowych  szkoły.

Wicestarosta  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.  Wicestarosta  zapytał,  kto  jest  za

pozytywnym  rozpatrzeniem  wniosku?

Zarząd  jednogłośnie  pozytywnie  rozpatrzył  przedmiotowy  wniosek.

Ad.6.  Wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w

Trzciance  o wyrażenie  zgody  na zwiększenie  wymiaru  zatrudnienia  pracownika  sekretariatu

Szkoły  z O,8 etatu,  na I etat.

Wicestarosta  zapytał,  czy są  pytania?  Pytań  nie było.  Wicestarosta  zapytał,  kto  jest  za

pozytywnym  rozpatrzeniem  wniosku?

Zarząd  jednogłośnie  pozytywnie  rozpatrzył  przedmiotowy  wniosek.
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Ad.7.  Rozpatrzenie  wniosków  o przyznanie  pomocy  zdrowotnej  z funduszu  zdrowotnego  dla

nauczycieli.

Zarząd  dokonał  analizy  przedmiotowych  wniosków.

Zarząd  pozytywnie  rozpatrzył  wszystkie  wnioski  o przyznanie  pomocy  zdrowotnej  z

funduszu  zdrowotnego  dla  nauczycieli.

Ad.8.  Przyjęcie  na sesję  Rady  Powiatu:

a)  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2020

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

>  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

>  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu,

>  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

>  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

>  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

>  Zespołu  Szkół  nr  1 w Zbąszyniu,

>  Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

>  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  -  Wychowawczego  w Zbąszyniu,

>  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXIII  sesję  Rady  Powiatu.

b)  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  do  udzielenia  ulgi  w  spłacie  należności

cywilnoprawnej

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że zgodnie  z treścią  913  ust.  1 tiret  drugie  uchwały

Rady Powiatu Nowotomyskiego  nr X/87/11 z dnia 28 grudnia  2011 roku w sprawie

szczegółowych  zasad,  sposobu  i trybu  udzielania  ulg w spłacie  należności  o charakterze

cywilno  prawnym  oraz  określenia  warunków  dopuszczalności  pomocy  publicznej

uprawnionym  organem  do udzielania  ulg  w  spłacie  należności  w kwocie  przekraczającej  5.000

zł jest  Starosta  Nowotomyski  po uzyskaniu  zgody  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXIII  sesję  Rady  Powiatu.

c)  projektu  uchwały  w  sprawie  szczegółowych  zasad,  sposobu  i trybu  udzielania  ulg  w

spłacie  należności  o  charakterze  cywilnoprawnym  oraz  określenia  warunków

dopuszczalności  pomocy  publicznej

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że  uchwała  nr  X/87/11  Rady Powiatu

Nowotomyskiego  z dnia  28 grudnia  2011  roku  w sprawie  szczegółowych  zasad,  sposobu  i

trybu  udzielania  ulg w spłacie  należności  o charakterze  cywilno  prawnym  oraz  określenia
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warunków  dopuszczalności  pomocy  publicznej  zostaje  zmieniona,  z uwagi  na  zmianę

przepisów,  w szczególności  ustawy  o finansach  publicznych.

Wicestarosta  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Wicestarosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXIII  sesję  Rady  Powiatu.

d)  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  trybu  prac nad projektem

uchwały  budżetowej  powiatu

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że przedstawiony  projekt  uchwały  dotyczy

propozycji  zmiany  procedur  uchwalania  budżetu  powiatu  oraz rodzaju  i szczegółowości

materiałów  informacyjnych  dotyczących  opracowania  projektu  budżetu.  Proponowane

zmiany  dotyczą  uwzględnienia  możliwości  zgłaszania  poprawek  przez  radnych  oraz

głosowania  nad tymi  poprawkami.

Wicestarosta  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Wicestarosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXlIl  sesję  Rady  Powiatu.

e)  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  powołania  Komisji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego

Przewodnicząca  Rady poinformowała,  że radny  Marek  Wichtowski  złożył  pismo

dotyczące  chęci  udziału  w Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego.

Wicestarosta  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXIII  sesję  Rady  Powiatu.

f)  projektuuchwaływsprawieuchwaleniapIanupracyRadyPowiatuNowotomyskiego

na 2021  rok

g)  projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej

na 2021  rok

h)  projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady Powiatu

Nowotomyskiego  na 2021  rok

Wicestarosta  zapytał,  czy są pytania  do ww.  projektów  uchwał  w sprawie  planów

pracy?  Pytań  nie było.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  projektów  uchwał.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekty  uchwał  na XXIII  sesję  Rady  Powiatu.

i)  projektu  uchwały  w  sprawie  likwidacji  Młodzieżowej  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego

Wicestarosta  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXIII  sesję  Rady  Powiatu.
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j)  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi

i ich przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych

Wicestarosta  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie było.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXIII  sesję  Rady  Powiatu.

k)  sprawozdania  z wyników  kontroli  przeprowadzonej  przez  Komisję  Rewizyjną  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  w Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym

Tomyślu

Wicestarosta  zapytał,  czy do sprawozdania  są pytania?  Pytań  nie było.

Zarząd  przyjął  bez  uwag  ww.  sprawozdanie  jako  materiał  na  XXIII  sesję  Rady  Powiatu.

I) Raportu  z realizacji  ,,Programu  Ochrony  Środowiska  dla Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2018  -  2021  z perspektywą  do  roku  2025"

Wicestarosta  zapytał,  czy  do sprawozdania  są pytania?  Pytań  nie  było.

Zarząd  przyjął  bez  uwag  ww.  raport  jako  materiał  na XXIII  sesję  Rady  Powiatu.

m) sprawozdania  z działalności  Komisji  Rewizyjnej  za 2020  rok

Wicestarosta  zapytał,  czy  do sprawozdania  są pytania?  Pytań  nie było.

Zarząd  przyjął  bez  uwag  ww.  sprawozdanie  jako  materiał  na  XXIII  sesję  Rady  Powiatu.

Ad.9.  Sprawy  bieżące.

a)  wniosek  p.u. Kopernik  s.c. z siedzibą  w Nowym  Tomyślu  o obniżenie  czynszu  za

dzierżawiony  lokal  gastronomiczny  wraz  z hotelem

Wicestarosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Zarząd  wyraził  zgodę  na obniżenie  czynszu  za przedmiotowy  lokal  w  wysokości  50 %

na czas  trwania  obostrzeń  dla  lokali  gastronomicznych  i hotelarskich.

b)  zapoznanie  się  z pismem  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  w sprawie

przesłanego  porozumienia  o rozwiązaniu  umowy  użyczenia

Wicestarosta  zapytał,  czy  są pytania  lub  uwagi?

W wyniku  dyskusji,  Zarząd  podtrzymał  swoją  decyzję  o wypowiedzeniu  umowy  na

pomieszczenia  mieszczące  się przy  ul. Poznańskiej  30 (administracja  szpitala).

c)  wniosek  Międzyszkolnego  Klubu  Sportowego  "Gromy"  Nowy  Tomyśl  o zakup  bluz

treningowych  dla  koszykarzy  Akademii  Koszykówki  Młodzieżowej  w  Nowym

Tomyślu

Wicestarosta  zapytał,  czy  są pytania  lub  uwagi?  Nikt  się nie  zgłosił.
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Wicestarosta  zapytał,  kto  jest  za pozytywnym  rozpatrzeniem  ww.  wniosku?

Zarząd  pozytywnie  rozpatrzył  przedmiotowy  wniosek.

d) wniosek  Klubu  Sportowego  Vikings  Nowy  Tomyśl  o  rozpatrzenie  i przyjęcie

aktualizacji  harmonogramu  i zestawienia  kosztów  realizacji  zadania  pn.

"Popularyzacja  unihokeja  w Powiecie  Nowotomyskim.  Organizacja  oraz  wsparcie

organizacji  zawodów,  obozów  sportowych  dla  dzieci,  młodzieży  i dorosłych  z terenu

Powiatu  Nowotomyskiego"

Wicestarosta  zapytał,  czy są pytania  lub uwagi?  Nikt  się nie zgłosił.

Zarząd  pozytywnie  rozpatrzył  wniosek  Klubu  Sportowego  Vikings  Nowy  Tomyśl  i

przyjął  aktualizację  harmonogramu  i zestawienie  kosztów  realizacji  zadania  pn.

"Popularyzacja  unihokeja  w Powiecie  Nowotomyskim.  Organizacja  oraz  wsparcie  organizacji

zawodów,  obozów  sportowych  dla  dzieci,  młodzieży  i dorosłych  z terenu  Powiatu

Nowotomyskiego".

e)  ponowna  analiza  wniosku  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego  w

Nowym  Tomyślu  o zwolnienie  z opłat  eksploatacyjnych  w 2021  roku

Wicestarosta  zapytał,  czy są pytania  lub uwagi?

W  wyniku  dyskusji,  Zarząd  warunkowo  pozytywnie  rozpatrzył  przedmiotowy

wniosek  z zastrzeżeniem,  aby  w  kolejnych  latach  Powiatowy  Inspektor  Nadzoru

Budowlanego  wystąpił  do  Wojewody  Wielkopolskiego  o dotację  na zabezpieczenie  środków

finansowych  na opłaty  eksploatacyjne.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Wicestarosta  o godzinie  14.00  zakończył  posiedzenie

Zarządu.

"jl  STAROSTA

Protokolant:

Agnieszka  Henicz
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